
UZASADNIENIE

W dniu 20 października 2010 r. mieszkańcy ul. Słowackiego złożyli skargę na Burmistrza 
Płotów na niezałatwienie sprawy w terminie. W wyniku przeprowadzonego postępowania 
wyjaśniającego ustalono następujący stan faktyczny:
Mieszkańcy ul. Słowackiego w Płotach pismem z dnia 1 lipca 2009 r. zwrócili się do 
Burmistrza Płotów z wnioskiem o poprawę warunków korzystania z tej ulicy. W 
szczególności zainteresowani wnosili o modernizację ulicy jak i chodnika. Jako 
przedstawiciela mieszkańców w tej sprawie wskazano Panią Feliksę Orłowską.
Ponieważ określony we wniosku mieszkańców zakres prac wskazywał, że jest to 
przedsięwzięcie inwestycyjne, zatem należało przeprowadzić szereg prac i uzgodnień 
m.in. celem skosztorysowania zamierzenia i jego sfinansowania.
Z uwagi na termin złożenia wniosku nie można było wprowadzić tej inwestycji do budżetu 
gminy na 2009 r., a z uwagi na szeroki zakres prac inwestycyjnych w 2010 r. nie znalazła 
się także w budżecie gminy na ten rok.
Od momentu złożenia wniosku Pani Feliksa Orłowska była kilkakrotnie, na bieżąco 
informowana o stanie sprawy i możliwościach jej załatwienia. Informacji udzielali 
pracownicy Urzędu Miejskiego w Płotach Anna Porębska - podinspektor w obecności 
innego pracownika Anny Kielar - podinspektora oraz kierownik referatu Mirosław Kolanica. 
Za każdym razem Pani Feliksa Orłowska zobowiązała się, że przekaże uzyskane 
odpowiedzi i informacje zainteresowanym mieszkańcom ulicy Słowackiego.
Pismem z dnia 15 października 2010 r. poinformowano wnioskodawców, że remont 
przedmiotowej drogi zostanie umieszczony w projekcie budżetu gminy na 2011 rok.
Mając na uwadze opisany wyżej stan faktyczny skargę należało uznać za bezzasadną.


